

	
	

	









	




	







	









		

		
		

	
	




	
	


	
	



	
	


	
	
	
	
	
	
		
			
			
		

		
		
	

	

	



	
	
	
	

	







	















	Skip to main content












	

	

	
	

	

	
	












			

			





			






	




	


	
	





	








	

	
	
		
		
		
		
		
		
		
		
		
		
		
		
		
	

	
	
		
		
		
	


















	
		
	

	

	
		
	

	







	
		
		
		

		
		
		
		
			
				
				









	
	    












    
    






    
    







    




    






    
        
        
        
            
            

            

    

    

    

    

    

    


        
            

    

    

    

    

    

    


        
            
                
                    [image: PDF icon]Download This Paper
                    
                
            

        
    
        
    

            
            
                

                

    

    

    

    

    

    


        
            

    

    

    

    

    

    


        
            
                
                    Open PDF in Browser
                    
                
            

        
    
        
    
            
        

    






    
        
    


    
            
            
                
            
            
                
        Add Paper to My Library
        
        

    















	














	
	    







 



	




	







	




































    



			

			
				
				
				
				
				
						
				
				
				
					
						Share:
							
	
	
	


					

					
				
				
				




				
				

    
        
        
        
            

		
		
		
			
				
			
				
			
				
			
		

		
            

		
		
		
			
		
			
		
			
		
			
		
			
		
			
		
			
		

		
            

            
        

        
    

    


    




				
				
					

					
					Permalink

						Using these links will ensure access to this page indefinitely

						
							
							Copy URL
						

						
							
								
								Copy DOI
								

							

						
				

				
			

		


		
			
				
				




	
	
		
	

	
	
		
		
	

	
	

	
	
	
	Инновационное Наполнение Инвестиционной Политики (The Innovative Content of the Investment Policy)

	
    
        
            
            







    
    










    
    
    
    











			
        

    
	

	
	
		
		
			86 Pages
		
		

		Posted: 17 Jul 2015
		
		
		
	

	
		
			
			




	See all articles by Valery KushlinValery Kushlin
Russian Academy of National Economy and Public Administration under the President of the Russian Federation (RANEPA) - Institute of Public Administration and Management
Viktoria Ustenko
Russian Academy of National Economy and Public Administration under the President of the Russian Federation (RANEPA) - Institute of Public Administration and Management


		

	
	
	
	
	



	
	
	
	
		
		
	
	
		
			Date Written: May 29, 2015

		
	

	
	
		
		
	

	
	
		
	
	
		Abstract

		Russian Abstract: В соответствии новыми вызовами России уже в среднесрочном периоде надо обеспечить выход на траекторию устойчивого экономического роста, что предполагает активизацию инвестиционной политики, причем не только в количественном, но и качественном отношении, так чтобы перейти к инновационно ориентированной и высокоэффективной экономике.  

В работе анализируется три возможных варианта научно-инновационной инве-стиционной политики для России в условиях повышенной неопределенности, подогреваемой глобальным кризисом: 1) Локальное лидерство»; 2) «Быстрое преследование»; 3) «Адаптация к межсезонью». Показано, каким образом следовало бы сочетать одновременно все три вышеописанных сценария.  

Сформулированы предложения, направленные на совершенствование стратеги-ческого и программно-целевого планирования научно-инновационного развития, механизма стимулирования инновационной активности российского бизнеса, улучшение государственного управления инновационными проектами. Обоснованы меры по развитию системы венчурного финансирования инновационных проектов, использованию механизмов «технологических платформ» в качестве моста между наукой, государством и производственным бизнесом, использованию современных механизмов государственно-частного партнерства, а также более эффективному задействованию в целях инновационной модернизации экономики человеческого фактора.  

English Abstract: According to the new challenges Russia needs to provide access to the path of sustainable economic growth n the medium term period, which involves the activation of investment policy, not only quantitatively but also qualitatively, so to go to the innovation-oriented and high-performance economy.  

The paper analyzes three possible scientific innovation investment policy of Russia in the conditions of high uncertainty, heated global crisis: 1) Local Leadership "; 2) "The rapid pursuit"; 3) "Adaptation to the off-season." It is shown how should combine all three at the same time the above script.  

Proposals aimed at improving the strategic-agency and program-oriented planning of scientific and innovative development of the mechanism of stimulation of innovative activity of Russian business, improving state management of innovative projects. Reasonable measures for the development of venture financing of innovative projects, use of mechanisms, "technology platforms" as a bridge between science, government and manufacturing business, the use of modern public-private partnerships, and more effective harnessing of innovation in order to modernize the economy of the human factor. 
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